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Abstract (en)
The invention relates to an electrical switch (10, 11), especially for motor vehicles, having a housing (12), having at least one contact point (14)
which is constructed from in each case one stationary and one moving contact piece (16, 18), and having a control part (20, 21) for operating the
moving contact piece (16), the control part (20, 21) being constructed as a rocker which is spring-loaded back, and the pivoting axis (22) of the
rocker (20, 21) being arranged at one end of the rocker, and the end of the rocker opposite the pivoting axis (22) engaging with the housing (12) and
being capable of movement from a first limit position into a second limit position, and vice versa. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen elektrischen Schalter (10,11), insbesondere für Kraftfahrzeuge, mit einem Gehäuse (12), mit wenigstens einer aus je
einem festen und einem beweglichen Kontaktstück (16,18) gebildeten Kontaktstelle (14), sowie mit einem Bedienteil (20,21) zur Betätigung des
beweglichen Kontaktstückes (16) wobei das Bedienteil (20,21) als rückfedernde Wippe ausgebildet ist und die Schwenkachse (22) der Wippe
(20,21) an einem Wippenende angeordnet ist sowie das der Schwenkachse (22) entgegengesetzte Wippenende mit dem Gehäuse (12) im Eingriff
steht und von einer ersten Endstellung in eine zweite Endstellung bewegbar ist und umgekehrt. <IMAGE>
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